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Protokoll nr 10 från ordinarie möte den 11 
december 2018 
Plats: Gubbängens bibliotek 
Rum: Konferensrummet 
Tid: 14:00 – 16:00  
Adress: Gubbängstorget 108 
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Louise Lindström, DHR 
Gunilla Göran,ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm 
Magnus Lindmark SFR, Stockholm, 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Kajsa Bergh, bibliotekarie Gubbängens bibliotek. 
Pia Ehnhage, funktionshindersombudsman SLK. 
Anmäld frånvaro:  
Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern AB 
Ola Larsson Arkivarie, Stadsarkivet. 
Sven Hallberg, Ångestföreningen Stockholm 
Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 
Anne Sjökvist, HRF 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
 
 
 
 
 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden - Skönhetsrådet   
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet och hälsade 
alla välkomna. Därefter godkändes dagordningen utan 
anmärkning. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Till justerar utsåga Magnus Lindmark. 

3.  Synpunkter på lokaler och handlingars       
tillgänglighet. Rådet hade synpunkter på bristande 
skyltning, det var svårt att hitta till biblioteket. När 
man kommer ut från hissen mot biblioteket, ligger till 
vänster en brant trappa som är farlig speciellt om man 
har en synnedsättning. Hemsidan visar inte 
koordinatorer vilket underlättar när man ska till 
biblioteket. Behaglig belysning och akustik kunde 
konstateras. 

4. Kajsa Bergh berättatar om verksamheterna på 
Gubbängens bibliotek. Besökssiffrorna pekar 
dessvärre nedåt, man har en inriktning på olika 
aktiviteter för barn som boklek, minibio detta ihop 
med majoriteten av förskolor i området. Alla 6 åringar 
erbjuds gratis en bok, från år 4 följer man upp med 
bokprat och tips på roliga och spännande böcker. 
Biblioteket har två tillsvidareanställda bibliotekarier, 
övrig personal som behövs för verksamheten 
rekryterar man från närliggande bibliotek. Man har 
ingen direkt riktad verksamhet för ungdomar, det 
verkar som de söker sig till t.ex. Fanfarens bibliotek 
Långt framskridna planer finns på att flytta biblioteket 
till gatan mittemot där Moment teatern är belägen och 
där profilera verksamheten ännu mer utifrån barnens 
behov. FHR har, tacksamt nog, fått ta del av 
ritningarna och godkänt dem. Biblioteket jobbar 
aktivt med lokalpressen för att uppmärksamma 
allmänheten på vad de erbjuder, man har även startat 
ett språkcafé. 

5. Pia Ehnhage om berättar och informerar. 

Gunilla, inledde med en sammanfattning av rådets 
frågeställningar kring vad som är mest angeläget för 
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att vi ska kunna genomföra vårt uppdrag, utifrån 
programmet för tillgänglighet och delaktighet. 

Pia, informerade och berättade om att programmet för 
tillgänglighet och delaktighet 2018-2022 är beslutat i 
KF den 28 mars. Samtliga förvaltnings och 
bolagschefer har deltagit i en konferens som handlade 
om hur man ska implementera och förverkliga 
programmet i sina verksamheter. Även ett 
utbildningsmaterial har mailats ut, detta under juni -
18. KF har beslutat att KS tar fram material till de 
lokala nämnderna + indikatorer på ett 
stadsövergripande plan. Programmet går även att 
beställa i punktskrift och på Daisy-skiva hos 
Kontaktcenter funktionsnedsättning. 
http://www.stockholm.se/-/Kontakt/Kontakta-oss/ 
Ramböll ett konsultföretag som staden brukar anlita i 
samband med undersökningar och utredningar har 
anlitats utifrån behovet att göra en översyn av rådens 
utformning, sammansättning och kommande uppdrag. 
Pia berättade att nu inlämnat material inte riktigt 
håller måttet, lite för mycket av luddiga påståenden 
som inte är förda i bevis. Staden har begärt ett 
förtydligande/konkretisering och, slutgiltig version 
beräknas vara klar innan jul. Pia föreslog att det 
genomförs inspirationsdagar under våren – 19 hon 
återkommer med förslag på innehåll och form. FHR 
ställde sig mycket positiva till detta initiativ och 
erbjöd sig att medverka med sin erfarenhet och 
kompetens i det vidare arbetet med 
inspirationsdagarna. Pia har också träffat 
Länsstyrelsens representant i funktionshinderfrågor, 
Claes Hermansson, vid mötet betonade Pia vikten av 
funktionshinderperspektivet när det kommer till 
frågan om upphandlingar, såväl fysiska som digitala. 

6.  Uppföljningsfrågor 

6a Rapport om tillgängligheten på Stadsmuseet 
bordlades 

6b Rapport vilka av kulturförvaltningens 
verksamheter erbjuder pictogram, bordlades 

 7.  Ärenden till kultur nämndens sammanträde den 
18 december 

  Rådet uttryckte en oro beträffande den minskande 
budgeten för kultur i Stockholm och förslagen på att 
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avveckla kulturskolans verksamhet på 
Hägerstensåsen. Beträffande flytt av Unga berättar 
till Stadsmuseet ställde sig rådet övervägande 
positiv till. Rådet noterar vidare att nya 
rådsmedlemmar har föreslagits från HSO och 
kommer upp som ett ärende den 18 december. 

8. Övriga ombyggnadsprojekt. 
Inget att ta upp för tillfället. 

 
9. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  

Rådet har inte mottagit några remiser eller motioner. 
 

10. Rapporter 
Louise Lindström  tipsade om en angelägen 
utställning på ArkDes, Public Luxury.  
Christer berättade om en kommande konferens: 
”VIDD”- dag med tema psykisk ohälsa. 4 februari 
2018, Umeå 

Vilken inverkan kan kultur och estetisk verksamhet 
ha för hälsa och välmående? 

Hur kan du som kulturskolelärare eller ledare 
tänka? 

Hur kan vi vuxna förhålla oss till att psykisk ohälsa 
ökar hos barn och unga? 

Kan vi förebygga och samverka? 

Hur kan vi göra? 

Vad bör du göra? Vad bör du inte göra? Vad bör 
andra göra?  

http://vidd.nu/2018/11/01/vidd-dag-tema-psykisk-
ohalsa-42-18/ 

 
11. Nästa möte 

Äger rum den 5 februari kl. 14:00-16:00 
Plats: besked lämnas senare 
Kommande sammanträdestider för 
kulturnämndens FHR 2019 
5 februari 
26 februari 
16 april 
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21 maj 
11 juni 
20 augusti 
17 september 
15 oktober 
12 november 
 3 december 
 

 
       

12.  Förslag på lokal till nästa möte 
 
Inga förslag inkom, maila Christer förslag! 

 
13. Övriga frågor 

 
Inga övriga frågor.  
          & 

Vi önskade varandra en God Jul och Ett Gott Nytt År 
 
 
 
 
 
 

 
 
Balanslista 2018 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -
http://www.stockholm.se/jamfor. 
Tillgängligheten presenteras 
med 9 olika ikoner per 
verksamhet. Finns det s.k. 
pictogram till varje verksamhet? 
Info om upplägget. 

Rådet 
 
 
 
 
Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 
Hägers rapport fått gällande 
Stadsmuseet, 
tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist Klart vt 2019 

Följa Stadsarkivets bygge i 
Liljeholmen. 
Information om bygget 
Studiebesök i Liljeholmen 

  Christer 

 Under hösten -18 
Peeter Mark fr Sta 
bjuder in. 
Klart 
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Skapa arbetsgrupper utifrån 
programmet ”Ett Stockholm för 
alla” 

Ordförande Klart  

Hur ska rådet samarbeta med 
Kulturnämnden? 

 Rådet  
 
 
 
 

Fortlöpande kontakt 
med och bevaka 
”Tjut” tillsammans 
med b.la, 
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
Gemensamma 
studiebesök 
 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen 
PO Törnqvist 

Från jan -18 och 
framåt 

Framtagande av aktiviteter och 
indikatorer kopplade till målen i 
programmet för delaktighet 
gällande VP 2018. 

Rådet 

Under hösten -18 
Förslag till 
aktiviteter/indikatorer 
fastställs 

 
 
Gunilla Göran ordf.              Magnus Lindmark, justerare   
                      
 
 
Christer Nygren sekreterare 
 


